
წერილის	ნომერი:31-31223014		
თარიღი:	28/10/2022

ადრესატი:	

ბესიკ	ტაბიძე	
ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტის	საკრებულო-საკრებულოს	თავმჯდომარე

ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტის	საკრებულოს	წევრის,	ლესის	და	ჯურუყვეთის
ადმინისტრაციულ	ერთეულში	მაჟორიტარი	დეპუტატის,	ელისო	ჭიჭინაძის	2021

წლის	3	დეკემბრიდან	დღეის	მდგომარეობით	გაწეული	მუშაობის	ანგარიშის
წარდგენის

ოქმი

მუნიციპალიტეტის	დასახელება	-	ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტი.

ადმინისტრაციული	ერთეული-	ჯურუყვეთი.

შეხვედრის	ჩატარების	თარიღი	-26.10.	2022	წელი;	12:00	საათი.

შეხვედრას	ესწრებოდნენ:	ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტის	საკრებულოს	თავმჯდომარის
მოადგილე	 გიორგი	 ჩახვაძე,	 ლანჩხუთის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 ფრაქცია
„ქართული	ოცნება-დემოკრატიული	საქართველოს“	თავმჯდომარე	ია	მოქია,	ლანჩხუთის
მუნიციპალიტეტის	 ფრაქცია	 „ქართული	 ოცნება-დემოკრატიული	 საქართველოს“
თავმჯდომარის	 მოადგილე	 სპარტაკ	 კვაჭაძე,	 ლანჩხუთის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	 წევრი	 ჯუმბერ	 ბლაგიძე,	 ლანჩხუთს	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს
აპარატის	 მეორადი	 სტრუქტურული	 ერთეულის	 ხელმძღვანელი	 ნიკოლოზ
კოზანაშვილი,	 ლანჩხუთის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 აპარატის	 მეოთხე	 რანგის
პირველი	კატეგორიის	უმცროსი	სპეციალისტი	ნანა	წილოსანი.

საკრებულოს	 წევრი,	 ელისო	 ჭიჭინაძე	 მიესალმა	 მოწვეულ	 სტუმრებს	 და	 მადლობა
გადაუხადა,	რომ	გამონახეს	დრო	მათთან	შესახვედრად.	მან	აღნიშნა,	რომ	საქართველოს
ორგანული	 კანონის	 „ადგილობრივი	თვითმმართველობის	კოდექსის“	 88-ე	 მუხლის	 1-ლი
ნაწილის	 და	 ლანჩხუთის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 რეგლამენტის	 შესაბამისად
საკრებულოს	 ყველა	 წევრი	 ვალდებულია	 ამომრჩეველს	 ყოველწლიურად	 წარუდგინოს
ანგარიში	გაწეული	მუშაობის	შესახებ.

დეპუტატმა	 ისაუბრა	 საანგარიშო	 პერიოდში	 მუნიციპალიტეტში	 განხორციელებულ
ინფრასტრუქტურულ	სამუშაოებზე,	კერძოდ:

-ლესა-ჯურუყვეთის	 ადმინისტრაციულ	 ერთეულში	 მოხდა	 დაზიანებული	 ხიდების
რეაბილიტაცია;
-ლესის	 ადმინისტრაციულ	 ერთეულში,	 ადმინისტრაციული	 შენობების	 შემოღობვის
სამუშაოები;
-ლესის	ადმინისტრაციულ	ერთეულში	მოეწყო	სანაძის	სახლი.
-ლესის	 ადმინისტრაციულ	 ერთეულში	 წყალმომარაგების	 სისტემის	 რეაბილიტაციის
სამუშაოები.
-ჯურუყვეთის	ადმინისტრაციულ	ერთეულში	სტიქიის	შედეგად	მოხდა	დაზიანებული	გზის
რეაბილიტაცია.



საკრებულოს	 წევრმა	 ასევე	 ისაუბრა	 ლესა-ჯურუყვეთის	 ადმინისტრაციულ	 ერთეულში
2022	წელს	დაგეგმილი	ინფრასტრუქტურული	პროექტების	შესახებ,	კერძოდ:

-ჯურუყვეთის	 ადმინისტრაციულ	 ერთეულში	 დაგეგმილია	 შიდა	 სასოფლო	 გზების
რეაბილიტაცია;
-ჯურუყვეთის	ადმინისტრაციულ	ერთეულში	გარე	განათების	მოწყობა;
-ლესის	ადმინისტრაციულ	ერთეულში	ამბულატორიის	ოთახის	მოწყობა;
-ლესის	ადმინისტრაციულ	ერთეულში	ნაპირსამაგრების	მოწყობა;
-ლესის	ადმინისტრაციულ	ერთეულში	შიდა	სასოფლო	გზების	მოწყობა;
დეპუტატმა	 აღნიშნა,	 რომ	 სოციალური	 მოთხოვნების	 დაკმაყოფილება	 მოხდა
შეძლებისდაგვარად,	კერძოდ;

-ე.წ.	დიალიზის	პროგრამით	ლესა	1	ბენეფიციარი;	ჯურუყვეთი-1	ბენეფიციარი.
-მძიმე	 საცხოვრებელი	 პირობებში	 მყოფი	 ოჯახების	 დროებით	 თავშესაფრის
უზრუნველყოფის	პროგრამით	ლესა	4	ოჯახი.
-მედიკამენტების	შეძენაზე	დახმარების	პროგრამით	ისარგებლა	-	ლესაში	8	ბენეფიციარმა;
ჯურუყვეთში	-	9	ბენეფიციარმა.
-ომის	 მონაწილე	 ვეტერანების	 და	 მათი	 ოჯახების	 დახმარების	 პროგრამით	 -	 ლესა-2
ბენეფიცირია;	ხოლო	ჯურუყვეთი-7	ბენეფიციარი.
-ერთჯერადი	სოციალური	დახმარების	პროგრამით	ლესა	3-მა	ბენეფიციარმა	 ისარგებლა;
ხოლო	ჯურუყვეთში	3-მა	ბენეფიციარმა.
-მძიმე	 საცხოვრებელ	 პირობებში,	 უბედური	 შემთხვევისა	 და	 სტიქიური	 მოვლენების
შედეგად	დაზარალებული	ოჯახებისთვის	ერთჯერადი	დახმარების	პროგრამით	ლესაში	3-
მა	ოჯახმა	ისარგებლა.
-,,იძულებით	გადაადგილებულ	პირთა	დახმარების	პროგრამით“	ლესა	-1	,ჯურუყვეთი	-1.
-,,მრავალშვილიანი	ოჯახების	დახმარების	პროგრამით“	 ჯურუყვეთში	 ისარგებლა	 ერთმა
ბენეფიციარმა.
-,,შშმ	 პირის	 სტატუსის	 მქონე	 ბენეფიციართა	 სარეაბილიტაციო	 კურსის	 დაფინანსების
პროგრამით“	ლესაში	ისარგებლა-1-მაბენეფიციარმა,ხოლო	ჯურუყვეთში-1.
-,,ცელიაკიით	 დაავადებულთა	 (18	 წლამდე	 ასაკის)	 კვებითი	 დანამატებით
უზრუნველყოფის	პროგრამით)	ჯურუყვეთში	ისარგებლა	1-მა	ბენეფიციარმა.
-,,ბავშვთა	 ადრეული	 განვითარების	 ხელშეწყობის	 და	 ბავშვთა	 რეაბილიტაცია/
აბილიტაციის	 ქვეპროგრამით	 მოსარგებლე	 შშმ	 ბავშვების	 და	 მათი	 თანმხლები	 პირების
ტრანსპორტირების	დაფინანსების	პროგრამით“	ლესაში	ისარგებლა	2	ოჯახმა.
-უპატრონო	მიცვალებულთა	სარიტუალო	მომსახურების	პროგრამით	ჯურუყვეთის	თემში	3
ადამიანზე	მოხდა	დახმარება.
-მზრუნველობამოკლებულთა	 უფასო	 კვებით	 უზრუნველყოფის	 პროგრამით	 ლესაში
ისარგებლა	2	ოჯახმა,	ხოლო	ჯურუყვეთში	4	ოჯახმა.
-	 სამკურნალო	 და	 საოპერაციო	 ხარჯებით	 დახმარების	 პროგრამით	 -	 ლესაში	 34
ადამიანმა,	ხოლო	ჯურუყვეთში	-	26	ადამიანმა	ისარგებლა;
ანგარიშის	 წარდგენის	 შემდეგ	 დეპუტატმა	 მოსახლეობას	 მიმართა	 თხოვნით,	 რომ
მიეწოდებინათ	 ინფორმაცია,	 როგორც	 ადმინისტრაციულ	 ერთეულში	 არსებული,	 ასევე
პირადი	პრობლემების	შესახებ.

ჯურუყვეთის	 ადმინისტრაციული	 ერთეულის	 მოსახლეობის	 მიერ	 დაისვა	 შემდეგი	 სახის
პრობლემები,	კერძოდ;

-მაია	კვაჭაძემ	„მეხუთე	ბრიგადიდან“	დააყენა	საკითხი	გზის	მოხრეშვასთან	და	სანიღვრე
არხის	მოწყობასთან	დაკავშირებით.	მანვე	აღნიშნა,	რომ	გამოსცვლელია	გარე	განათების
ნათურები.
-	„ტყუპების“	უბანში	მოსაწესრიგებელია	გზა.
-	 დავით	 გიგინეიშვილმა	 თხოვნით	 მიმართა	 დეპუტატს	 ერთი	 დღით	 გრეიდერის
ქირავნობასთან	დაკავშირებით.
-ედნარ	 თავდგირიძემ	 ითხოვა	 დახმარება	 სახლის	 სახურავისთვის	 საჭირო	 ხეობის
შეძენასთან	დაკავშირებით,	ასევე	„ნაცარას“	უბანში	ითხოვა	რამოდენიმე	 სანაგვე	 ურნის
დადგმა.
-ნანული	სირაძის	საცხოვრებელ	 სახლთან	 „ფუტკარაძეების“	 უბანში	 მოსაწესრიგებელია



გზა,	ნაპირსამაგრი	გაბიონი	და	გარე	განათება.
-ირინა	 გიგინეიშვილის	 უბანში	 აუცილებელია	 ნაპირსამაგრი	 გაბიონის	 მოწყობა	 და
საჭიროა	გზის	რეაბილიტაცია,	ის	ასევე	ითხოვს	ზამთრისთვის	შეშით	უზრუნველყოფას.
-ჯურუყვეთის	მეორე	საჯარო	სკოლას	ესაჭიროება	ეზოს	შეღობვითი	სამუშაოები.
-ეწრის	ბიბლიოთეკას	ესაჭიროება	ინტერნეტით	უზრუნველყოფა.
-„გოგუები“ს	უბანში	აუცილებელია	სანაგვე	ურნების	დადგმა.
-მადონა	პაპავამ	 აღნიშნა,	 რომ	 ცუდ	 მდგომარეობაშია	 სასაფლაოსთან	 მისასვლელი	 გზა
და	აუცილებელია	კიბეების	გაკეთება.
-ზააალ	 მურვანიძის	 საცხოვრებელ	 სახლის	 მიმდებარედ	 აუცილებელია	 ნაპირსამაგრი
გაბიონის	მოწყობა.
ადგილობრივმა	 მოსახლეობამ	 მადლობა	 გადაუხადა	 ქალბატონ	 ელისო	 ჭიჭინაძეს
აქტიურობისა	 და	 თანადგომისთვის,	 მისი	 ძალისხმევით	 და	 მხარდაჭერით
განხორციელებული	სამუშაოებისთვის.

ლანჩხუთის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 თავმჯდომარემ	 გიორგი	 ჩახვაძემ,
ფრაქცია„ქართული	 ოცნება-დემოკრატიული	 საქართველოს“თავმჯდომარემ	 ია	 მოქიამ,
საკრებულოს	წევრმა	ჯუმბერ	ბლაგიძემ	 მადლობა	გადაუხადეს	ქალბატონ	 ელისოს	და
უსურვეს	წარმატებები.

შეხვედრის	 ბოლოს	 საკრებულოს	 წევრმა	 ელისო	 ჭიჭინაძემ	 მადლობა	 გადაუხადა
მოწვეულ	 სტუმრებს	 და	 აღნიშნა,	 რომ	 მისი	 უფლებამოსილების	 ფარგლებში	 მაქსიმუმს
გააკეთებს	იმისთვის,	რომ	მოგვარდეს	ყველა	ის	პრობლემა,	რომელიც	მუნიციპალიტეტის
მოსახლეობას	 აწუხებს,	 როგორც	 ინფრასტრუქტურული,	 ასევე	 სოციალური	 კუთხით,
რათა	 მომავალი	 წელი	 უფრო	 ნაყოფიერი	 და	 წარმატებული	 იყოს	 ადგილობრივი
მოსახლეობისთვის.

პატივისცემით,

ელისო	ჭიჭინაძე

ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტის	საკრებულო-საკრებულოს	წევრი


